



DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS  
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

COMMUNIQUÉ

No: 87  
No.:

DIFFUSION: FOR IMMEDIATE RELEASE  
RELEASE: POUR DIFFUSION IMMÉDIATE  
OCTOBER 10, 1978  
LE 10 OCTOBRE 1978

AUSTRALIAN FOREIGN MINISTER VISITS OTTAWA

The Australian Minister for Foreign Affairs, the Honourable Andrew Peacock, is visiting Ottawa October 10 and 11 at the invitation of the Secretary of State for External Affairs, Don Jamieson. Mr. Peacock will be arriving in Ottawa from New York where he has been attending the United Nations General Assembly. Mr. Peacock will be holding talks with Mr. Jamieson and will be his guest at dinner. Their talks will cover bilateral issues and a range of international topics of common interest to both countries. Mr. Peacock will leave Ottawa on Wednesday morning.

\* \* \* \*

LE MINISTRE AUSTRALIEN DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES VISITE OTTAWA

Le Ministre australien des Affaires étrangères, Monsieur Andrew Peacock séjournera à Ottawa les 10 et 11 octobre à l'invitation du Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Don Jamieson. Monsieur Peacock arrivera à Ottawa de New-York où il a pris part à la session de l'assemblée générale des Nations Unies. Monsieur Peacock aura des entretiens avec Monsieur Jamieson qui offrira un dîner officiel en son honneur. Les pourparlers porteront sur des questions bilatérales ainsi que sur des questions d'ordre international intéressant les deux pays. Monsieur Peacock quittera Ottawa mercredi matin le 11 octobre.